

朝陽科技大學 092學年度第2學期教學大綱
Research in History of Early childhood 幼兒教育史專題研究

當期課號	7212	Course Number	7212
授課教師	陳素珍	Instructor	CHEN,SU CHEN
中文課名	幼兒教育史專題研究	Course Name	Research in History of Early childhood
開課單位	幼兒保育系碩士班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	<p>本課程的目標包括：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 使學生能瞭解幼兒教育哲學思想與其演進。 2. 使學生能評析不同學派幼兒教育哲學思想。 3. 使學生能夠針對幼兒教育現況的省思，並探究未來趨勢。 	Objectives	<p>The objectives of the course are:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. To help students understand the philosophies of early childhood education and their evolution. 2. To critique different schools of philosophies of early childhood education. 3. To contemplate about the status quo of early childhood education and to discuss the trend in the future.
教材	1).課堂理論介紹2).文獻探討3).個案研究小組專題討論及口頭報告	Teaching Materials	Class Participation Assignments/Worksheets Philosophy of Montessori Education paper Cooperative Group Presentation
成績評量方式	文獻探討/30%課堂參與及討論--30% 小組專題討論及口頭報告--40 %	Grading	Journal Reviews –30% In Class Activities –30% Group study–40%
教師網頁	-		
教學內容	課程將討論幼兒育史及文化對於幼兒教育之影響及改變	Syllabus	This course examines the historical foundations of early childhood education in our socially and culturally diverse country. The thoughts of influential early childhood educators are introduced.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。